



**NOTICE OF PUBLIC MEETING CONCERNING  
A PROPOSED PLAN OF SUBDIVISION**

File No.: D07-16-18-0021 / D02-02-18-0067

PLEASE TAKE NOTICE that the City of Ottawa will hold a Public Meeting on September 6th, 2018 from 7:00 pm to 9:00 pm (Open House from 7:00 pm to 7:30 pm and Public Meeting at 7:30 pm) at the François Dupuis Recreation Centre (Portobello Room) at 2263 Portobello Boulevard to discuss a proposed plan of subdivision. The proposed subdivision applies to the properties at 2128 Trim Road and 705 Aquaview Drive. A location map showing the location of the lands proposed to be subdivided is attached.

The Owner, Notting Hill Realty Investments Inc. (Regional Group of Companies), is proposing to develop 535 residential units consisting of 296 single detached dwellings, 199 traditional townhomes, 40 back-to-back townhomes, part of a future school block, a small park and two future Transitway blocks.

Additional information relating to the proposed plan of subdivision is available for inspection by the public. For more information on this matter, including information about preserving your appeal rights, please direct inquiries to:

Julie Lebrun, Assigned Planner  
Planning, Infrastructure and Economic Development Department  
110 Laurier Avenue West, 4<sup>th</sup> floor  
Ottawa ON K1J 1P1  
Tel: 613-580-2424 ext. 27816 Fax : 613-560-6006  
e-mail: Julie.Lebrun@ottawa.ca



## **AVIS DE RÉUNION PUBLIQUE CONCERNANT UN PROJET DE PLAN DE LOTISSEMENT**

Dossiers No.: D07-16-18-0021 / D02-02-18-0067

VEUILLEZ NOTER que la Ville d'Ottawa tiendra une réunion publique le jeudi, 6 septembre 2018 de 19h à 21h (Portes ouvertes de 19h à 19h30 et réunion publique à 19h30) au Centre récréatif François Dupuis (Salle Portobello) au 2263, boulevard Portobello, pour discuter d'un projet de plan de lotissement. Le projet de lotissement s'applique au 2128, chemin Trim et 705, promenade Aquaview. Vous trouverez ci-jointe une carte illustrant l'emplacement des terrains visés par le projet.

Le propriétaire, Notting Hill Realty Investments Inc. (Regional Group of Companies), projette de construire 535 unités résidentielles incluant 296 habitations isolées, 199 habitations en rangée traditionnelles, 40 habitations en rangée dos-à-dos, un bloc pour une future école, un petit parc et deux blocs pour le futur Transitway.

Des renseignements supplémentaires sur le projet de plan de lotissement sont accessibles au public. Pour en savoir plus, et pour vous informer sur les moyens de protéger votre droit d'appel, veuillez communiquer avec la personne-ressource, aux coordonnées suivantes:

Julie Lebrun, Urbaniste responsable  
Direction générale de la planification, de l'infrastructure et du développement  
économique  
110, avenue Laurier Ouest, Ottawa (Ontario) K1P 1J1.  
Tél. : 613-580-2424, poste 27816      Télécopieur : 613-560-6006  
Courriel : Julie.Lebrun@ottawa.ca

# Location Plan



		<b>LOCATION MAP / PLAN DE LOCALISATION</b> <b>ZONING KEY PLAN / SCHÉMA DE ZONAGE</b> <b>PLAN OF SUBDIVISION / PLAN DE LOTISSEMENT</b>	
D02-02-18-0067 D07-16-18-0021	18-0929-X	<div style="border: 1px solid black; width: 40px; height: 15px; display: inline-block; margin-right: 5px;"></div> <b>2128 chemin Trim Road, 705 promenade Aquaview Drive</b>	
I:\CO\2018\Zoning_Sub\Trim_2128			
<small>©Parcel data is owned by Teranet Enterprises Inc. and its suppliers. All rights reserved. May not be produced without permission. THIS IS NOT A PLAN OF SURVEY.</small>			
<small>©Les données de parcelles appartiennent à Teranet Enterprises Inc. et à ses fournisseurs. Tous droits réservés. Ne peut être reproduit sans autorisation. CECI N'EST PAS UN PLAN D'ARPENTAGE.</small>			
REVISION / RÉVISION - 2018 / 08 / 09			
			 <small>NOT TO SCALE</small>

# Draft Plan of Subdivision

